
IF Eker P10 
 

Datum: 2018-10-23 

 

Protokoll Föräldramöte  

 

Laget 
22 spelare i dagsläget. Några nya här i slutet av sommaren. Några har också slutat.  
Vi har fyra tränare, en kassör, två försäljningsansvariga, en poolspelsansvarig. 
 
Vi börjar inomhusträningen under höstlovet med tisdagar kl 17-18 och lördagar 9-10.30 i 
Mikaelskolan. Inte klart än om vi börjar på den tisdagen eller på lördagen. Tisdagar är lite 
svårt för oss tränare så vi frågade föräldrarna om några kan stötta upp Anders där. George, 
Oleg och Klas anmälde att de kan vara med ibland. Viktigt att nyckeln finns tillgänglig. Ett bra 
förslag kom upp att lägga nyckeln på fritids Mikaelskolan. Anders kollar upp om det är 
möjligt. 

Vi är måna om att spelarna tar hand om varandra och är sams när träningarna slutar. Vi ser 
till att de möts upp och kramas/säger förlåt eller liknande. 

Frågan kom upp hur vi delar in lagen till matcher och cuper. Vi tränare svarar att det ligger 
mycket tanke bakom uttagningarna för att få två så jämna lag som möjligt. Tankar som 
fysiska förmågor, utveckling, vem passar med vem osv. 
 

Utbildning 
Fokus på sömn, mat, skadeförebyggande. Viktigt att sova före matcher och cuper/poolspel. 
Viktigt att äta en bra frukost innan prestation.  

Spelarna växer och blir starkare och det kommer uppstå situationer där det kan bli skador. 
Därför är det också viktigt att fokusera på att stärka kroppen på olika sätt. 

Vi planerar för att vid ett par lördagar i vinter samordna vår träning med Syrianskas P10 för 
att köra en halvdag med träning, mat, teori och sen träning igen. 

Vi kommer också under våra träningar att bygga in olika teman som ex passningsspel, 
anfallsspel, försvarsspel, positioner etc. 
 

Kultur/Laganda Eker P10 
Vi kommer fortsätta att bygga laganda. Viktigt att vi firar mål och segrar tillsammans och 
förlorar tillsammans. Vi är ett lag som spelar fotboll tillsammans och vinner tillsammans. 

 

Träningar 
Vi kommer fokusera mer på teman under träningarna för att drilla in olika delar av fotbollen 
under några träningar på raken. 

Vi kommer också börja lägga lite tid på målvaktsträning för att ge dem som är intresserade 
att lära sig mer i målvaktspositionen. 



 

Poolspel/Cuper/Matcher 
Det blir poolspel 5-manna även nästa år där vi anmäler två lag som anmäls till samma nivå. 
Poolspel kostar inget extra för spelarna. 

Vi kommer fortsätta anmäla oss till cuper. Där kommer vi precis som förut att ta ut en avgift 
för deltagande spelare. 

Kommande säsong kommer vi försöka hitta möjligheter till träningsmatcher på framförallt 7-
manna för att börja träna på det inför framtida år. Där kan vi även testa på att nivåanpassa 
för att spelare får spela tillsammans med andra på samma nivå för att utvecklas. 

 

Ekonomi/Försäljning 
Frågan kom upp om att arrangera en egen cup för att öka på lagkassan. Vi håller frågan 
levande och diskuterar det framåt. Spontan tanke att lägga en cup tidigt i vår. 

Frågan ställdes till föräldrarna om vi vill köra bollkalle/kiosk även nästa år. Intäkterna i år har 
varit ganska blygsamma 1800 kr. Men det har varit ett trevligt tillfälle för spelare/föräldrar att 
ses. Vi bordlägger frågan och ser om den dyker upp från föreningen. 

Kassör Fredrik redovisar att vi har plus 13000 kr i lagkassan. Vi har några spelare som inte 
betalat till cuper men de allra flesta är duktiga och betalar. Under året har vi bl.a. investerat i 
avbytarbänkar och tält till matcherna. 

Försäljning av Newbody flyter på fint och det ser lovande ut med intäkter till lagkassan. 

 

Tack för visat intresse! 

 

 


